

Stilling Jagtforening



Referat

Bestyrelsesmøde torsdag 22.08.2024; kl 19:00 - 21:00

Mødested: Jægerhuset

Forplejning: ?

Referent: Morten

Deltagere: Lars, Dirk, Morten, Hans, Jørgen, Knud

Afbud: Dolly og Lena

Til info: Charlotte

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden
 - a. Godkendt
2. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde
 - a. Godkendt uden kommentar dertil
3. Siden sidste møde
 - i. Til opfølgning:
 1. Status på renovering af udhus - plan for arbejdet - Morten / Lena
 - a. Opstart uge 39 forventes færdig uge 42/43, der skal være afsluttet i indeværende år grundet bevillingerne fra diverse fonde.
 - b. Der er fundet et komplet sæt service til jægerhytten så vi har ens.
 2. Fryser til vingeundersøgelse? DJ indlæg september? - Dirk
 - a. Der er ikke tilknyttet nogen i der håndterer ovenstående i vores lokalområde, vi stiller fryser til rådighed, det skal lige planlægges omkring håndteringen og adgangen dertil.
 3. Saldobalancen.
 - a. Vi har en solid økonomi, omkostningerne kommer dog først hen under efteråret og vinteren.
 - ii. Til beslutning: datoer for møder 2025 - se pkt. 5 - godkendes ved næste BM møde
 - a. Indkaldelse til generalforsamlingen sker i september i jægerbladet/nettet
4. Nyt fra udvalg:
 - a. Hundeudvalg - Lena
 - i. Status hundetræningen.
 - a. Apporteringstræning/sommertræning 7 betalende medlemmer + 13 der har betalt træning fra gang til gang.
 - i. kan deltagelsen gøres bedre...?
 - b. Husudvalget - Morten/Lena
 - i. Plan for renovering af udhus - omfang, tidsplan & håndværkertilsagn. Maling først 2025
 - a. Se pkt. 3.i.1.a, træ skal først tørre.
 - ii. Generelt må vi se omkring tilkørsel og frakørselsforholdene.
 - c. Jagtudvalg - Dirk
 - i. Fælleskommunale jagter
 - a. Ingen ændringer i forhold til tidligere fremsendte

Stilling Jagtforening



- ii. Havjagt lør 5/10
 - a. Gennemføres ved minimum 6 deltagere, der kan være maks. 10 personer på båden, et evt. underskud dækkes af de øremærkede penge dertil., Knud laver i løbet af denne og næste uge markedsføring af turen, facebook og e-mail.

- d. Jagthornudvalg - Lars
 - i. Brug af foreningens jagthorn - status på oplæg til procedure/låneaftale?
 - a. Opstart den 3/9
 - b. Der er ikke nogen der endnu der har knækket koden i bogen, der arbejdes videre med sagen.
 - c. Markedsføring der skal lige laves et opslag på facebook omkring start.

- e. Jagttegnsudvalg - Knud
 - i. Efterårshold - Max arbejder på sagen.
 - a. Knud arbejder/har samarbejdet med Silkeborg Ungdomsskole omkring jagttegnskursuser.
 - b. Stilling Jagtforening vil naturligvis gerne have hold selv.

- f. Kommunikationsudvalg
 - i. Hvilke aktiviteter skal vi have bragt i Jæger bladet? hvem sørger for det?
 - i. Lars vil gerne sørge for at lægge informationer op Dj's hjemmeside, der skal fremsendes udfyldt skabelon til Lars så kan han have alle data for at oprette aktiviteten. - alle udvalg skal have skabelonen tilsendt, Knud har den liggende fra tidligere og sender den ud.
 - 2. Næste deadline: 2/9
 - a. Aktiviteter oktober, november og december 2024
 - i. Lars sørger for at fællesjagterne bliver lagt inde i henhold til deadlines, det er primært December jagterne der stadig mangler.
 - ii. Gløg og horn bliver også annonceret
 - iii. Knud annoncerer Generalforsamlingen.
 - ii. Hjemmesiden - hvordan vil vi bruge den? Jørgen - med redaktør?
 - 1. Jørgen har accepteret rollen som redaktør og journalist på hjemmesiden
 - ii. Leverandør skifte hvad der er status på dette...?
 - iii. Hjemmesiden skal have en grundig sanering
 - iii. Facebook - hvordan vil vi bruge den? - alle udvalg annoncerer selv deres aktiviteter
 - i. Ingen ændringer, Hans skal dog lige have et grundkursus i Facebook, da der åbenbart er udfordringer med det, men det er primært når Hans bruger det.
 - iv. Rekylen 2025 - plan for aktiviteter - udsendes hvornår?
 - i. Der skal laves en opstarts rekyl fra årets start, for alle aktiviteterne og så skal der når jagt for efterår/vinter 2025 er planlagt udsendes et specifikt med jagterne, incl. Referat for generalforsamlingen

- g. Skydeudvalg - Knud
 - 1. Kort rapport fra skydning ad libitum hos Anders 17/8
 - i. Fuldt hold til skydningen, god stemning og fin afvikling
 - ii. Miljøpatrøner vi skal arbejde på om vi kan finde en løsning.
 - b. Hjortebanen Allingåbro
 - i. Torsdage er ledig Hjortebane/grisebane 750 kr. pr. time, og der skal bookes minimum 2 timer, se BM 19/9

Stilling Jagtforening



5. Næste møder

a. Mødeplan for bestyrelsen 2024:

- i. 2024.09.19 - BM - Dette afholdes på skydebanen ved Allingåbro med skydning til løbende vildt, forventes opstart kl. 17 og så BM bagefter.

1. (planlægge indkøb af træningsvildt samt sociale aktiviteter 2025)

- ii. 2024.10.24 - BM

- iii. 2024.11.21 - BM

iv. Forslag til BM datoer for 2025

1. 16.01.2025 - BM

2. 27.02.2025 - BM

3. 27.03.2025 - BM

4. 24.04.2025 - BM

5. 22.05.2025 - BM - Dirk ønsker denne slettet grundet bukkejagt

6. 19.06.2025 - BM

7. 28.08.2025 - BM

8. 25.09.2025 - BM

9. 22.10.2025 - BM

10. 19.11.2025 - BM

v. Forslag til øvrige møder: kom gerne med aktiviteter til klubaftnerne

1. 06.02.2025 - Klubaften - trofæ opmåling? - Dirk?

2. 06.03.2025 - Generalforsamling

3. 03.04.2025 - Klubaften - emne ?

4. 08.05.2025 - Klubaften - emne ?

5. 16.05.2025 - Bukkepral - Hvem byder ind...?

6. 05.06.2025 - Klubaften - Rågemiddag? Hvem? - Forslag godkendt 4-5 per pers. Så der skal en del råger til.

7. 07.08.2025 - Klubaften - emne ?

8. 04.09.2025 - Klubaften - Schweiss hunde? Hvem? Forslag godkendt

9. 02.10.2025 - Klubaften - emne ?

10. 06.11.2025 - Klubaften - emne ?

11. 04.12.2025 - Glög og jagthorn? Aftalt med Kaj Rye

vi. Kreds møder?

- a. TBA

vii. Forbundsmøder?

- a. TBA

6. Eventuelt

- a. Skal ledere/trænere/bestyrelsesmedlemmer fritages for betaling i aktiviteterne...?

- b. Jægerrådet, vedr. foodfestival 6-8/9, umiddelbart har vi ikke set noget, men der mangler frivillige til at for at gennemføre aktiviteterne, vi slår det op på hjemmeside, Facebook og mail., tilmelding sker direkte til arrangøren, Lars sender mail videre.

- c. Fighterpokalen, skal der tilknyttes et gavekort, og hvis ja hvor stort...?

- d. Knud har deltaget i forlægnings og hygiejne kursus ude ved DJ Djursland, det var meget interessant, så deltagelse kan anbefales.

- e. Jørgen reklamerer igen for grill aftenarrangementet.

- f. Skal der arrangeres en social tur, evt. fisketur Harlev eller Pinds Mølle, umiddelbart en god ide, men lige skudt til hjørne, vi skal se om vi kan få større tilslutning til vores allerede iværksat aktiviteter.

- g. Hans forespurgte om vi kunne være interesseret i at købe en masse havjagts udstyr, hvis vi skal dette, og til at udleje det, så skal vi også have en båd igen.

- a. Umiddelbart har vi ikke pladsen, samt der skal bruges en del resurser på det med vedligeholdelse.